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ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
Datum: 30.12.2003 
 
ZAPISNIK 10. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 29. decembra 2003 v prostorih gostišča Groš v Kamniku. 
Seja se je začela ob 1630. 
 
Prisotni člani predsedstva: Jana Prešeren, Brane Hrovat, Aco Kramar, Murčehajič Hari; 
Ostali prisotni: Dejan Perčič 
Opravičeno odsoten: Stanko Indest 
 
Predsedstvo je sprejelo naslednji dnevni red. 
 
Dnevni red:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 9. seje predsedstva ZOSS, 
2. Pregled dopisov s strani komisije za SKS 
3. Pregled sklepov TK OZS 
4. Prošnja za mirovanje Kamnik Nataše 
5. Sojenje na tekmah pod oktiljem OZS 
6. Pristojnosti delegatov na tekmah 
7. Razno 

 
Sejo je sklicala in vodila predsednica ZOSS Jana Prešeren.  
 
Ad 1.) 
 
Predsedsedstvo je pregledalo sklepe, ki so bili sprejeti na 9. seji in ugotovilo: 
 

• Sekretar je prejel tekstovni del mednarodnih pravil odbojkarske igre. 
 
SKLEP 1: 
Tekstovni del mednarodnih pravil odbojkarske igre je potrebno čimpreje dodati na spletno 
stran OZS. 
 

• Hrovat je člane predsedsedstva seznanil z dokončnim odstopom disciplinskega sodnika 
Vuzem Rudija, saj mu je le – ta v telefonskem pogovoru zavrnil možnost za nadaljno 
sodelovanje. 

 
SKLEP 2: 
Pri sekretarju OZS se preveri ali je funkcija disciplinskega sodnika v skladu s pravilniki, in če 
je, je potrebno izdati razpis za novega disciplinskega sodnika. 
 

• Pritožba Kolenc Emila še ni rešena. 
 

SKLEP 3: 
Sekretar ZOSS naj skupaj z sekretarjem lig poiskusi najti tekmovalne pravilnike za sezono 
2000/2001, s katerimi bi lahko dokončno rešili pritožbo Kolenc Emila v zvezi z neizplačanim 
honorarjem. 
 

• Prišle naj bi usne pritožbe glede datuma izvedbe izpitov za regijski in državni razred. 
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SKLEP 4: 
Vse komisije naj s članom predsedstva, ki je zadolžen za določeno komisijo bolj aktivno 
sodelujejo, saj se bomo tako lahko izognili mogočih napak. Sekretar mora vse komisije obvestiti 
kdo so njihovi koordinatorji. 
 
SKLEP 5: 
Zapisnik 9. seje predsedstva ZOSS se sprejme. 

 
Ad 2.) 
 
Predsedstvo je prejelo zapisnik 2. seje sestanka komisije za SKS in podala sklepa glede predloga 
tajnega glasovanja in zahtevanih ocen D-K. 
 
SKLEP 6: 
Predsedstvo je proti tajnemu glasovanju, ki ga predlaga komisija. Komisiji predlaga, da preveri 
možnost, da bi z naslednjo sezono pričeli s še bolj javnim ocenjevanjem. Tako bi bile ocene javne 
in objavljene po vsakem krogu, pri predpostavki, da v zadnjih treh rednih krogih ni možna 
odpoved sojenja. 
 
SKLEP 7: 
Ugotovljeno je bilo, da poročilo o ocenah ni v skladu z 19. sklepom 9. seje predsedstva ZOSS, 
zato predsedstvo od predsednika komisije zahteva poročilo, ki bo narejeno po navodilih 
predsedstva, ki so zapisani v 19. sklepu 9. seje predsedstva ZOSS. 
 
Ad 3.) 
TK OZS je poslala štiri dopise z njihove seje: 

• TK OZS je od kljubov zahtevala, da klubi na OZS posredujejo fotografije ekip, tako da bo TK 
OZS lahko razbrala in presodila ali se dresi libera dovolj razlikujejo od dresov ostalih 
igralcev. 

• TK OZS je zaradi pripomb D-K podala pojasnilo v zvezi z velikostjo številk na dresih ekip: 
Iz navodil sledi, da za tekmovanje v Sloveniji ustrezajo dresi, ki imajo velikost številk najmanj 
velikosti, ki jih je dovolila CEV (15/10cm). 

• TK OZS je podala odgovore na vprašanja glede žoge in licenc: 
Uradna žoga za igranje tekem DOL je GALA BV 5091 S. Vse oznake, ki sledijo tej oznaki so 
samo dodatne oznake.  
V primeru, da trener ne more nadaljevati z vodenjem ekipe (izključitev, ...) lahko pomočnik 
trenerja vodi ekipo kot trener le, če ima za vodenje ekipe ustrezno licenco (min. »B« za 2. in 3. 
DOL, »A« za 1. DOL). 

• TK OZS je ugotovila, da je prvi sodnik Jovanovič Dejan na pokalni tekmi – Olimpija – 
Prvačina kaznoval ekipo Olimpije s kaznijo za zavlačevanje brez predhodnega opozorila, kar 
ni v skladu s Pravili odbojkarske igre. 

 
SKLEP 8: 
Jovanovič Dejan se zaradi materialnega kršenja pravil po pravilniku ZOSS suspendira za dobo 
30. dni. Suspenz začne teči z današnjim dnem (30.12.2003) in traja do 29.01.2004. V tem času 
sodnik ne sme soditi tekem pod okriljem OZS. 
 
Ad 4.) 
Kamnik Nataša je poslala prošnjo za mirovanje.  
 
SKLEP 9: 

Nataši Kamnik se mirovanje za tekmovalno sezono 2003/2004 odobri. Sodnica se v sezoni 
2004/2005 vrne na A listo sodnikov. 
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Ad 5.) 
 
Sekretar je podal poročilo o tekmah, na katerih ni bilo popolnega sodniškega zbora. Ugotovljeno je 
bilo, da se v nekaterih DOS – ih pogosto dogaja, da na tekmi manjka kateri od sodnikov. 
 
SKLEP 10: 
Sekretar na DOS – e pošlje sezname, DOS – i pa morajo do 15.01.2004 poslati kopije delegacij, 
kjer sodniški zbor ni bil popolen in poročilo zakaj je do izostanka prišlo.  
 
Ad 6.)  
 
V zadnjem času sta bila v dnevnem časupisju objavljena dva članka, kjer je omenjen tudi delegat – 
kontrolor, ki naj bi oviral delo novinarjev in fotoreporterjev. 
 
SKLEP 11: 
Delegati – kontrolorji morajo morajo novinarjem in fotoreporterjem omogočiti, da opravijo 
svoje delo in s tem promovirajo odbojko, pri čemer pa svojim delom ne smejo motiji poteka 
tekme. 
 
Ad 7.) 
 
Pod točko razno so člani predsedstva obravnavali naslednje zadeve: 

• D-K imajo 3.1.2004 posvet v Radomerju, na katerega sta vabljena tudi sekretar in 
predsednica. Ker je predsednica v tem času odsotna je kot svojega namestnika pooblastila 
Kramar Aca. 

• Predsedsvo je v vednost prejelo tudi poročilo o pisanju testov D-K 
• Indest Stanko je pripravil predlog pravilnika o dodeljevanju priznanj in nagrad ZOSS, Hrovat 

Brane pa predlog pravilnika o povračilu stroškov. 
 
SKLEP 12: 
Na oba predloga pravilnikov lahko člani predsedstva dajo pisne pripombe do 15.1.2004. 
Pripombe in pravilnika se nato obravnavajo na naslednji seji predsedstva. 
 

• V zvezi s suspenzom Miljevič Aljoše s strani OZS ni bilo odgovora, prejeli pa smo zapisnik 2. 
seje predsedstva OZS v katerem je v 2. sklepu navedeno, da se vse disciplinske ukrepe še ne 
izvrši. Miljevič Aljošo je komisija za delegiranje že delegirala na tekme drugega dela 
tekmovalne sezone. Poudariti je potrebno, da predsedstvo ZOSS suspenza Aljoše Miljeviča ni 
obravnavalo, saj to ni bilo v njegovi pristojnosti, temveč je bilo to v pristojnosti predsedstva 
OZS. 

• Predsedstvo je prejelo predlog kriterijev za sojenje zaključnega dela prvenstva od komisije za 
delegiranje. 

 
SKLEP 13: 
Predlog, ki ga je poslala komisija za delegiranje se sprejme, s pripombo, da je Nataša Kamnik v 
mirovanju in zato ne bo sodila zaključnega dela prvenstva. 
 

• Sekretar je podal vprašanje, kako naj obračuna odpovedane tekme. 
 
SKLEP 14: 
Za vse odpovedane tekme dobijo sodniki 60% pavšala, ki bi ga prejeli, če bi bila tekma 
odigrana. V kolikor sodniški zbor svoje delo opravi, tekma pa se zaradi npr. nepopolne ekipe ne 
more odigrati, potem na podlagi poslanega zapisnika sodniški zbor prejme celotni pavšal. 
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• S strani DOS Gorenjska in komisije za spremljanje in kontrole sojenja je prišla pobuda, da bi 
način plačevanja članarin v naslednji sezoni spremenimo. 

SKLEP 15: 
Člani predsedstva se o tej zadevi posvetujejo in poskušajo najti rešitev na naslednji seji 
predsedstva. 
 

• Pri izdelavi obračuna se je pokazalo, da nekateri sodniki niso plačali članarine za to 
tekmovalno sezono. 

 
SKLEP 16: 
Vsi sodniki, ki niso plačali članarine za to tekmovalno sezono in so kljub temu sodili, morajo 
plačati članarino oz. se jim članarina odšteje od njihovih sodniških nadomestil. 
 

• Sodniki, ki so sodili odbojko na mivki še niso prejeli svojih honorarjev. 
 
SKLEP 17: 
Na OZS se pošlje pisno vprašanje, zakaj honorarji za odbojko na mivko še niso izplačani in 
kako se bo ta zadeva rešila. 
 
SKLEP 18: 
Predsednika komisije za odbojko na mivki se pozove, da dopolni poročilo, ki je bilo 
obravnavano na skupščini v Novi Gorici, saj je bilo podano vprašanje, kdaj in kje so bili izpiti za 
sodnike odbojke na mivki. 
 

• Nove majice so bile že dostavljene posameznim DOS – om, DOS – i pa morajo majice 
razdeliti svojim sodnikom.  

 
SKLEP 19: 
Nove majice morajo sodniki obvezno nositi na vseh tekmah pod okriljem OZS s 01.01.2004. 
Sodniki morajo na DOL nositi obvezno polo majico, vsi ostali pa T – shirt.  
 

• Predsednici Jani Prešeren je z izvolitvijo prenehal mandat predsednice NO. 
 
SKLEP 20: 
Predsednika NO se bo volilo na naslednji skupščini ZOSS, ki bo 27.02.2004, v Mariboru. 
 
SKLEP 21: 
Na skupščini OZS, ki bo 22.01.2004 bosta ZOSS zastopala Prešeren Jana in Hrovat Brane, v 
primeru izostanka katerega izmed njih pa se bo kot delegat ZOSS skupščine udeležil Murčehajič 
Hari. 
SKLEP 22: 
 
Vsi pomembni sklepi predsedstva ZOSS se objavi na spletni strani ZOSS. 
 
Seja je bila končana ob 1830. 
 
 
 

Sekretar ZOSS                         Predsednica ZOSS 

 Dejan Perčič                               Prešeren Jana 


